
Ti-dages forespørgsel om herbergspladser i Aarhus 
En del af borgerne i Aarhus er hjemløse. Nu er det ved at blive koldt udenfor, og derfor er det 
både svært og farligt at være hjemløs. Enhedslisten har foreslået at bruge Rådhuset og andre 
kommunale bygninger som nødherberg hen over vinteren for byens hjemløse. Et forslag som 
blandt andet er behandlet i denne artikel, hvor overskriften antyder at der ikke er flere pladser 
på herbergerne i Aarhus 
(https://www.tv2ostjylland.dk/artikel/herbergerne-melder-alt-optaget-hjemloese-skal-maaske-bo-
paa-raadhuset). Det er vigtigt for SF at alle aarhusianere har en seng at sove i, og derfor mener 
vi der skal være herbergspladser nok til alle hjemløse, som skulle få brug for en plads i løbet af 
vinteren. I den forbindelse vil vi i SF gerne spørge Rådmanden for Sociale forhold og 
Beskæftigelse om følgende: 
 

- Er der lige nu pladser nok på herbergerne i Aarhus? 
- Hvordan følger man op på om der er plads nok? 
- Er der planer om ekstra nødherberg, hvis det skulle blive nødvendigt? 
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